
   

Z á p i s n i c a  

z 18. riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva v Cerove,   konaného 

dňa 14.10.2022 o 16:00 hod. v zasadačke OcÚ  

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice  

Ospravedlnení:    1  

Neospravedlnení:       0  

  

P r o g r a m:  

  

1. Otvorenie zasadnutia   

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania  

4. Kontrola plnenia uznesení  

5. Úprava rozpočtu ZŠ na rok 2022  

6. Úprava rozpočtu obce Cerovo na rok 2022  

7. VZN o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu    a 

vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním   

8. Dodatok k Zmluve o prenájme  – Miroslav Bella  

9. Odkúpenie pozemkov pod cestou na Lazoch  

10. Návrh VZN  - krátkodobý prenájom drobného majetku  

11. Určenie ceny za služby traktorom a zapožičanie vlečky  

12. Rôzne  

13. Diskusia   

14. Záver   

  

  

1. Otvorenie zasadnutia   

Pani starostka Mgr. Margita Boďová otvorila Zasadnutie obecného zastupiteľstva, privítala 

všetkých prítomných poslancov. Konštatovala, že prítomných je 5 poslancov, Jana 

Hejtmaníková bude meškať a ospravedlnila sa pani Gažová. OZ je uznášaniaschopné.  

  

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Boďa, Mgr. Cződörová, p. Murín   

Za overovateľa zápisnice: PaedDr. Bahýľová, p. Bartko  

Za zapisovateľku bola určená: Ing. Šimková  

Títo boli schválení nasledovne: za 5 poslancov.  

  



3. Schválenie programu rokovania  

Pani starostka oboznámila prítomných s programom zastupiteľstva.  

Nebol navrhnutý doplňujúci bod.  

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo program rokovania OZ schvaľuje 5 poslancov.  

  

4. Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenie č. 216/2022 Smernica o používaní služobných motorových vozidiel, zverejnené  

28.06.2022 na webovej stránke obci  

Uznesenie č. 217/2022 Jednoduché pozemkové úpravy na výstavbu IBV – čiastočne by sa mali      

                                      V pozemkových úpravách, ktoré v obci prebiehajú  

Uznesenie č. 218/2022 Vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy ZŠ                              

preložené na ďalšie OZ –  v riešení  

Uznesenie č. 219/2022 Žiadosť o prenájom priestorov v kasárňach p. Stieranka upustil od   

          žiadosti  

Uznesenie č. 222/2022 p. Suchej bola odovzdaná 2. miestnosť na prenájom a upravená cena  

           nájmu  

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo plnenie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí berie 

na vedomie 5 poslancov.   

  

5. Úprava rozpočtu ZŠ na rok 2022  

Úpravy rozpočtu príjmov a výdavkov ZŠ prenesených kompetencií boli predložené na 

zasadnutie z dôvodu schváleného  dohadovacie konanie na mzdy a energie. Z originálnych 

kompetencií bola navýšená položka odmeny, ktoré nám štát nariadil vyplatiť všetkým 

zamestnancom. Ostatné zmeny boli vykonané medzi položkami a nemali vplyv na výšku zmeny 

rozpočtu.   

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje úpravu rozpočtu - 5 poslancov.   

  

6. Úprava rozpočtu obce Cerovo na rok 2022  

Úpravy zmien rozpočtu boli navýšené o dotácie zo štátneho rozpočtu, ktoré sú účelovo určené 

a nemajú vplyv na vyrovnanosť rozpočtu. Zmeny z vlastných príjmov a výdavkov boli 

upravované medzi položkami a bol dodržaný prebytkový rozpočet.  

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje úpravu rozpočtu - 5 poslancov.   

  

7. VZN o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu  

a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Cerovo  

Vzhľadom na zvyšujúce ceny potravín a energií OZ schválilo zvýšenie poplatkov. Príloha č. 1.  

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje zvýšenie poplatkov - 5 poslancov.  

  

8. Dodatok k zmluve o prenájme – Bella Timber, s.r.o.  

Poslanci sa v diskusii zhodli na zvýšení nájmu, navrhnutá výška nájmu je 2000.- eur ročne, 

ktorá bude prejednávaná s nájomcom, schválenie dodatku k zmluve o nájme sa presúva na 

ďalšie zasadnutie.  



Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo presúva úpravu nájmu na ďalšie zasadnutie OZ - 5 

poslancov.  

  

9. Odkúpenie pozemkov pod cestou na Lazoch  

P. starostka informovala poslancov o stretnutí s vlastníkmi pozemkov a tiež o možnosti 

vysporiadať cestu v rámci pozemkových úprav, ktoré už v katastri obce prebiehajú. Po dohode 

poslanci sa zhodli na vysporiadaní cesty v rámci pozemkových úprav a nie odkúpením 

pozemkov pod cestou.    

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje riešenie pozemkov v rámci pozemkových 

úprav - 6 poslancov.   

  

10. Návrh VZN  - krátkodobý prenájom drobného majetku  

Vzhľadom na rast cien energií OZ rozhodlo zvýšiť ceny podľa prílohy č. 2, doplnená bola 

sadzba za služby traktorom  

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje zvýšenie cien prenájmu drobného majetku 

v počte 6 poslancov .  

  

11. Určenie ceny miestnych poplatkov  

Poslanci prehodnotili a upravili aj výšku miestnych poplatkov, podľa prílohy č. 3   

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje upravené ceny miestnych poplatkov v  

počte 6 poslancov .  

  

12. Rôzne  

Pani starostka informovala prítomných a diskutovali o nasledovných bodoch:  

- Zceľovanie pozemkov – okresnému úradu treba predložiť Zámer plánovania, do ktorého je 

zahrnuté dopravné sprístupnenie k pozemkom. V rámci zceľovania je možné riešiť cesty, 

ktoré nie sú vo vlastníctve obce, cintorín v Lazoch a bytovú výstavbu. Pozemkové úpravy 

budú v obci prebiehať približne 5 rokov  

- Platenie havarijnej poistky na Peugeot. Vzhľadom na bezpečnosť prepravovaných osôb sa 

bude poistka i naďalej platiť.  

- Projektant naprojektoval p. Chamulovi rúru pod priepustku o priemere 600 mm, no obecné 

rúry majú priemer 1000 mm. Informoval sa o možnosti príspevku obce, nakoľko 1000 mm 

rúry sa vyrábajú na mieru a sú cenovo nákladnejšie . Poslanci príspevok zamietli, nakoľko 

by si podobnú pomoc mohli nárokovať aj ďalší občania.  

- Uvítanie detí do života, či sa budú pozývať aj dlžníci, keď obci tým vznikajú náklady na 

darčeky. Poslanci sa zhodli na vylúčení dlžníkov z pozvania na uvítanie.  

- Projekt Chodník z rómskej osady po ZŠ je v riešení, nedá sa dovolať na ministerstvo a 

nereagujú ani na maily.   

- Projekt rekonštrukcia budovy ZŠ je v riešení.  

- Bytovka – územné povolenie je v riešení.  

- Výzva na čelný nakladač nie je stále vyhodnotená.  

- Stĺp elektrickej prípojky pre rómsku osadu sa má riešiť v 43. týždni  

- Starostka konzultovala s poslancami reklamné tabule firmy Maslen, ktoré sú umiestnené 

na budove obecného úradu a zmluva bola podpísané na 5 rokov. Poslanci diskutovali o 



vhodnom premiestnení, nakoľko tabule nebudeme umiestňovať na novej fasáde budovy, 

preto poslanci navrhli jednu tabuľu umiestniť na budovu bývalých kasární a druhú na 

budovu bývalého roľníckeho družstva.  

- p. starostka informovala o reprezentácii našej obce Cerovo a územia  Hont na 

Medzinárodnom festivale paličkovej čipky v Lepoglave, Chorvátsko p. Pafkovou a p. 

Mozolovou v dňoch 8. – 11.9.2022.  

- p. starostka poďakovala dôchodcom za pomoc s údržbou cintorína v obci a na Lazoch dňa  

12.10.2022.  

  

13. Diskusia   

V rámci diskusie sa p. Bartko informoval, kto opäť vyniesol zem a iný odpad na pozemky v 

okolí osady, ktoré sa nedávno čistili. P. starostka zistí kto to vyviezol a vyzve dotyčné osoby na 

odstránenie a vyčistenie pozemku. Osadí sa tabuľa s textom: Zákaz sypať smeti.  

Rómsky občania žiadajú o opravu hygienického centra na náklady obce. Obec budovu 

opravovala už niekoľko krát avšak obyvatelia osady budovu  sami opakovanie poškodzujú a 

preto sa obec už nebude spolupodieľať na ďalších opravách.   

P. Murín navrhol vyplatiť p. starostke Boďovej jednorazovú odmenu vo výške jedného 

mesačného platu, ktorá bola schválená všetkými 6 prítomnými poslancami.  

  

14. Záver   

Pani starostka v krátkosti zhodnotila volebné obdobie rokov 2018 – 2022 a vyjadrila 

poďakovanie všetkým poslancom za doterajšiu spoluprácu a ochotu kandidovať                        v 

komunálny voľbách 2022 a ukončila zasadnutie OZ.  

  

  

  

                     ....................................  

                                                                                                               Zapísala  

    

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  


